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Emne: Samråd Grindsted & Uggerhalne 

Bestyrelsesmøde 

Møde nr.: 1, 2024 

   

Sted: Kultur- og Borgerhuset i Grindsted 

Dato: 26. februar Tidsrum: 19 – 20  

Deltagere: Bendt Grønborg, Ole Schwarz, Jens Jørn Pedersen, Leif Köhne, Villy Aagaard Nielsen & Poul Dahl  

Fraværende: Afbud fra Hanne Thomsen, Ellen Høgh og Lasse Breddam 

Indkalder:  Ole Schwarz Mødeleder: Vill Villy Aagaard Referent:  Poul Dahl 

Referat til: Mødedeltagerne og hammernyt.dk 

Næste møde: Onsdag den 30. april   

Formål: Når dagsordenen er gennemgået, har det samlede Samråd overblik over dets forskellige aktiviteter, har 

sikret fremdrift i projekter, konkluderet og truffet beslutninger.     

Udsendt & udleveret 

materiale: 

- Referat fra Bestyrelsesmøde den 13. november 

- Alle har gennemset hammernyt.dk for fejl, mangler og muligheder. 

Pkt. Resultater / aftaler / konklusioner Ansvarlig 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 

Alle 

2. Godkendelse af referat fra mødet den 13. november 

Referat godkendt 

Alle 

3. Tilbagemelding fra de 6 udvalg + fra LAK & ”Projekt Hammer Bakker”  

- Cykelsti 

   Nyeste udvikling 

   Bendt sende nyt brev til Peder Sønderlund for at få en status på hvor langt han er med opgaverne i Grindsted. 

   Bendt indkalder udvalget for at drøfte, hvordan vi kan påvirke processen med de forskellige opgaver i  

   Grindsted  

- Byudvikling  

  Udstykning i Grindsted og Uggerhalne, hvad er status?  

  Grindsted: 

     - Fordebat/høring ved igangsætning af planlægning for nyt boligområde ved Uggerhalnevej 16/2 – 15/3                

    - Informationsmøde i Huset den 29/2 ved Henrik Haugaard og Ole Nielsen om opførelse af 51 leje- og almen- 

      nyttige boliger.  Info udsendt på FB, hammenyt.dk og i Vodskov Avis (onsdag den 28/2). 

   - 5 Storparceller påtænkes udstykket ved Hammervej. Processen er i et tidligt stadium. 

  Uggerhalne:  

    - Ny ejer på udstykningsparceller ved Skovgræsvej i Uggerhalne. Vi kender endnu ikke ejerens planer. 

    - Kinnerup Autokommission påtænker at flytte virksomheden over på de tidligere arealer fra Ny Kinnerup.  

      Ejer af grunden er entreprenør og ejendomsudvikler Henrik Sørensen, Stae. 

 - Mosen  

    Er i stadig i vinterhi, men foråret er på vej med en ny sæson. Der er skaffet kapital til indkøb af ny havetraktor 

 - Det Grønne Hold  

    Er i vinterhi, men foråret er på vej med en ny sæson. 

 - Årets byggeri 2023  

    Poul sætter indbydelse til at indgive forslag på hammernyt.dk. Evt. resultat offentliggøres på generalfor- 

    samlingen den 28. maj.  
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- Kunst- & Kultur 

   Arrangementer i 2024: 

    - Den 2/3 er der fuldtegnet Jazz-eftermiddag i Huset 

    - Den 5/4 er der irsk folkemusik med Kræn Vest i Kultur- og Borgerhuset. Ole S. sender tekst til Poul, som 

      lægger på hammernyt.dk 

   - Der skal til september atter være fest ved Gadekæret med fokus på børnefamilier.  

- Ungeudvalg 

    Intet nyt 

 - Lokalhistorie 

   Artikler om Grindsted, Uggerhalne og Torndal bragt i Horsens-Hammer Årbog 2022og 2023 lægges på  

    hammernyt.dk straks, den er fornyet.  

    Hertil kommer fotomateriale fra 1950erne, som viser bl.a. ”Slagtergaarden”, Chr. Frederiksens købmands- 

    handel og Mathildes hus. Fotografier er afleveret i Horsens-Hammer Lokalhistoriske Arkiv.  

 - Hjemmeside 

    Vores hosting service- one.com har af sikkerhedsgrunde skiftet til næste generation af det programme- 

    ringssprog (PPH), som de bagvedliggende moduler, på hammernyt.dk, er lavet i. Fra version 7.4 til 8.0. 

    Denne nødvendige opdatering er ved at være afsluttet.  

    Der er omkring 400 abonnenter. 

 - LAK 

    Intet nyt. 

 - Projekt Vandtårn 

    Midler til renoveringen er nu på plads. AK- Byg har overtaget projektet. Foreningen bag Vandyårnet kommer 

    til at ”drive” tårnet.   
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4. PR 

Ligger i dvale. Ole S. kontakter Lykke fra Borgerforeningen for at høre, om projektet skal fortsætte 

Ole S 

 

 

5. Mål og Visioner 

Status: 

Ole S har bedt tovholderne give en kort status på hvor langt udvalgene er kommet i deres arbejde: 

Forskønnelse af byerne 

- Jon Kjeldgaard: 

   Jons har udarbejdet notat om gruppens arbejde. 

Sport og motion 

- Per Aagaard Nielsen: 

  Intet nyt herfra endnu – kommer senere.  

Infrastruktur. Mobilitet og byudvikling 

- Lasse Breddam 

  Lasses udarbejdet notat om gruppens arbejde. 

Tilbud til børn og unge 

- Morten Mølgaard 

  Intet herfra 

Erhvervsudvikling 

 - Bendt Grønborg og Carsten Christensen 

   Bendt udarbejdet notat. 

Kulturaktiviteter 

- Villy Aagaard Nielsen 

Ole  

Leif og Poul 
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   Aktiviteter pågår. 

Ole, Leif og Poul mødes i april for at drøfte processens videre forløb.  

6. Skoleudvalg – status 

Intet nyt. 

Ole sørger for at link til AKs statistik over børn i skolen 

Ole 

7. Status på økonomi 

Der er for 2023 et overskud på 8.000 kr. 

Jens Jørn 

8. Nyt fra Borgerforeningen 

Intet nyt 

Ole  

9. Landsbyklyngen 

Intet nyt ud over den væsentlige, at Lasse stopper som formand og går ud af bestyrelsen. 

Samrådet undersøger om vi kan finde en person. Per Kristensen blev foreslået, Ole undersøger, om han vil gå 

ind i arbejdet. Nyt medlemskab tages op på vores bestyrelsesmøde den 30/4. 

Lasse 

10. Eventuelt 

- Renovering af børnehavens legeplads  

  Der undersøges nye muligheder. 

- Landdistriktsudvalg  

   Intet nyt   

- Generalforsamling 

   GF holdes den 28/5. Vi holder et møde den 30. april hvor vi fastlægger generalforsamlingen. Ole S under- 

   søger, om borgmester Lasse Frimand Jensen vil komme med et indlæg med fokus på AKs tanker med lands- 

    byerne og deres udvikling, herunder Grindsted og Uggerhalne. 

- Kom med til Grøn højskoledag. 

   Ingen fra bestyrelsen ønskede at deltage. 

- El-ladestander 

Lasse har per mail oplyst, at AK planlægger at opsætte el-ladestander ved hallen i løbet af 2024. 

Alle 

Lasse 
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11. Næste møde:  

Kort møde den 30/4 kl. 19 i Huset.  

GF den 28/5(hvis det passer ind i Lasse Frimand Jensens kalender).  

Lasse bestiller Huset. 

Alle 

Lasse 

 

  

 

 


